
Zápisnica č. 18 
 

z rokovania VMČ – volebný obvod č. 2  Trnava - západ (Prednádražie) 
 

konaného dňa: 23.6.2022 
 
miesto konania: jedáleň v budove školy na Mozartovej 10 v Trnave 
 
Prítomní členovia VMČ: Gabriela Cabanová, Andrej Farkaš, Martin Uhlík, Matej 
Lančarič 
 
Prítomní členovia mestského zastupiteľstva: Marcel Krajčo, Dušan Zaťko 
 
Prítomní zamestnanci MsÚ: Filip Majerník,  Matúš Tavali 
 
Prílohy: Prezenčná listina 

 
Priebeh rokovania : 
 
Hlavnou témou stretnutia bolo prerokovanie témy zavádzania rezidenčného parkovania 
na sídlisku Šafárikova ulica. Andrej Farkaš odprezentoval  základné informácie, ktoré sa 
rezidenčného parkovania týka (kto je rezident zóny, aké doklady sú potrebné k získaniu 
rezidenčnej parkovacej karty, aké sú poplatky pre rezidentov/nerezidentov), tieto boli v 
rámci diskusie doplnené ostatnými členmi mestského zastupiteľstva a zamestnancami 
MsÚ. 
 

1. Reakcie občanov boli rôzne. Obyvatelia z bytového domu Šafárikova 11-14 s 
predloženým návrhom súhlasili, snažili sa vysvetliť výhody tejto regulácie 
dopravy pre rezidentov a zároveň uviedli dôvody potreby jej zavedenia, ktorým je 
obmedzenia počtu áut prichádzajúcich do športového areálu Fortuna a tiež 
redukcia počtu áut pripadajúcich na jeden byt. 

 
a. Nesúhlasné stanovisko vyjadrila pani Galbová, požaduje vybudovanie 

dostatočného počtu parkovacích miest tak, aby ku každému bytu bola 
vystavená rezidenčná parkovacia karta. Nie je držiteľom ani majiteľom 
žiadneho osobného vozidla a vníma toto opatrenie diskriminačne. Počet 
hodín určených pre návštevy považuje za nedostatočný a deklarovala, že 
tomuto mestu nebude za parkovanie platiť nič. 
 

b. Pán Rafaj s pani Rafajovou navrhujú prideľovanie parkovacích kariet k 
bytu a nie k autu. Prečo je parkovacia politika postavená tak, že sa 
prideľuje k autu? (Požiadavka 18.1) 
 

c. Pán Rafaj s pani Rafajovou požadujú od mesta vybudovanie dostatočného 
množstva parkovacích miest (koeficient 1). (Požiadavka 18.2) 
 



d. Výhrady k RP mal obyvateľ Šafárikovej (nepredstavil sa), ktorý je 
vlastníkom troch áut a nevidí dôvod, prečo by mal za parkovanie v zóne, 
kde býva, platiť. 
 

e. Pán Mazák  sa opakovane dotazoval na dôvod zavádzania RP, a to aj 
napriek tomu, že mu na otázku každý z prítomných poslancov odpovedal . 
Navrhol osadiť dopravné značenie, ktoré by zakazovalo vstup 
nerezidentov autami do sídliska, požaduje zabezpečiť rovnomerné 
rozloženie parkovacích miest na sídlisku Šafárikova ulica (Požiadavka 
18.3). Mal výhrady k parkovaniu dodávok a nákladných áut na priľahlom 
parkovisku na Botanickej ulici. (Požiadavka 18.4) 
 

f. K VZN 566 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta 
Trnava podal pán Rafaj návrh na prehodnotenie  času  pre náhradné vozidlo 
a prispôsobenie stanoveného času reálnej potrebe využívať náhradné 
vozidlo (v prípade havárie, poruchy vozidla a pod.) (Požiadavka 18.5) 
 

g. Pán Rafaj požaduje vykonať evidenciu autovrakov na parkoviskách a 
zistenie počtu miest, ktoré sú nimi zbytočne obsadené. (Požiadavka 18.6) 
 
 

h. Pán Rafaj navrhuje vytvorenie parkovacej mapy pre návštevníkov mesta, 
aby sa vedeli v parkovacej politike ľahko zorientovať (Požiadavka 18.7) 
 

i. Pán Rafaj otvoril tému neustále sa zahusťujúcej bytovej zástavby, pýta sa, 
ako bude v tejto súvislosti riešené parkovanie. (Požiadavka 18.8) 
 

2. Pani Belavá žiada o orez prerastajúcich stromov a kríkov na cyklochodníky na 
Trstínskej ceste ( prerastajú stromy z vedľajších pozemkov) a v staničnom parku. 
(Požiadavka 18.9) 
 

3. Pani Talianová z bytového domu pri Cassalle upozornila na premnoženie holubov 
v meste a pýta sa, či mesto vie /bude tento problém riešiť. (Požiadavka 18.10) 
 

4. Pani Talianová z bytového domu pri Cassalle upozornila na nedodržiavanie 
nočného kľudu v priľahlom pohostinstve, výrazné znečisťovanie okolia ( nedopalky 
z cigariet,  smeti, vykonávanie potrieb na verejnom priestranstve), žiada preveriť, 
či predmetné pohostinstvo disponuje sociálnym zariadením a možnosti regulácie 
takýchto prevádzok v obytných zónach/sídliskách. (Požiadavka 18.11) 
 

5. Pán Macák podobne upozornil na nedodržiavanie nočného kľudu v Pivárni 
Pilsner Urquell, pohostinstvo býva otvorené do 2:00 hodiny a tiež požaduje 
reguláciu otváracích hodín a kontrolu jej dodržiavania, rušenie nočného kľudu je 
evidované opakovane aj v športovom areáli Fortuna. Požadujeme zintenzívniť 
kontrolu dodržiavania nočného kľudu pri spomenutých prevádzkach. 
(Požiadavka 18.1) 


